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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwróci³em siê do Pana 8 lipca 2010 r. z oœwiadczeniem senatorskim w sprawie obaw co do jakoœci ma-

teria³ów budowlanych wykorzystywanych w obecnie realizowanych programach infrastrukturalnych.
W Pana imieniu pan minister Rados³aw Styczeñ, podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury,

odpowiedzia³ na moje oœwiadczenie 30 lipca 2010 r., prezentuj¹c pogl¹d, ¿e procedury zamówieñ publi-
cznych, przyjête w resorcie standardy dotycz¹ce sporz¹dzania SIWZ oraz obowi¹zuj¹ce przepisy
techniczno-budowlane gwarantuj¹ zachowanie w³aœciwej jakoœci budowanych obecnie nawierzchni
drogowych.

Po uzyskaniu tej odpowiedzi z resortu infrastruktury ukaza³o siê w prasie szereg tekstów doty-
cz¹cych zg³aszanego przeze mnie problemu. Opinia publiczna zapozna³a siê z przyk³adami niedostate-
cznej jakoœci nowych nawierzchni dróg, miêdzy innymi na Górnym Œl¹sku i na trasie pó³nocnej
obwodnicy Warszawy. Oczywiœcie informacje te maj¹ charakter cz¹stkowy i odnosz¹ siê do niewielkiej
czêœci budowanych obecnie elementów sieci drogowej, jednak¿e pojawienie siê takich doniesieñ w pra-
sie uzasadnia ponowienie mojego pytania o ocenê resortu infrastruktury w odniesieniu do zagro¿eñ wy-
nikaj¹cych z mo¿liwego obni¿enia jakoœci materia³ów wykorzystywanych do budowy dróg. Pytam wiêc,
czy obecnie, odnosz¹c siê do doœwiadczeñ ostatnich kilkunastu miesiêcy, resort uwa¿a za celowe podjê-
cie dzia³añ zapobiegaj¹cych przyspieszonemu zu¿ywaniu siê budowanych obecnie nawierzchni drogo-
wych wskutek stosowania do ich budowy materia³ów, w szczególnoœci kruszyw, o obni¿onej jakoœci.

Wed³ug mojej wiedzy wzrost zapotrzebowania na kruszywa budowlane spowodowa³ powstawanie
nowych kopalni i zak³adów przetwórczych dostarczaj¹cych na rynek surowiec o znacznym zró¿nicowa-
niu jakoœciowym.

Kazimierz Kleina




